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1 Werkbezoek HVC-Afvalenergiecentrale 
Besluit 
Het werkbezoek staat in het teken van een bedrijfspresentatie en rondleiding over de fabriek. 
De gegeven presentatie is bijgesloten en aanwezigen worden geattendeerd op het jaarverslag 
van HVC, dat op korte termijn verschijnt. Vragen aan HVC gaan vooral over de inspanningen 
op het gebied van warmte en energieopwekking en over de wijze waarop de structuur van 
HVC (met overheden als aanhouder) werkt. 
 
2 Vragenhalfuur 
 
3 Geen wensen en bedenkingen kenbaar maken t.a.v. ontwikkelplan Wantij-West - 
Raadsvoorstel 
Besluit 
De commissie concludeert dat de technische sessie verplaatst wordt naar 28 maart, van 20:30 
tot 22:00. Daarbij worden de bijdragen van de verschillende insprekers meegenomen in de 
voorbereiding van deze technische sessie. Ook wordt er nog een verslag van de 2e 
Omgevingsdialoog toegevoegd aan de stukken. 
 
4 Bespreking (Agenderingsverzoek College) Mobiliteitstransitie - STOMP principe –  
Slim Parkeren middels een Serious Game 
Besluit 
De commissievergadering speelt een spel waarop naderhand wordt gereflecteerd met de 
ambtenaren die werken aan de in mei 2023 op te leveren uitgangspuntennotitie mobiliteit.  
De commissievergadering is positief over deze werkvorm, zowel inhoudelijk als qua proces. 
Gesproken wordt nog over langetermijnperspectief, waarop wordt aangegeven dat het 
programma tot 2040 zal lopen met beleid en strategieën die zo nu en dan worden 
aangescherpt:  
"De stad hoeft niet in één keer af." 
Het proces na deze vergadering is: 
- De raad ontvangt in mei 2023 de uitgangspuntennotitie Mobiliteit 
- In 2024 volgt het beleid 
 

 

 

 

 

 

 

 



DORDTSE DINSDAG, VERGADERZAAL 3 HUGO MUYS VAN HOLY 

 
1 Begeleidingscommissie evaluatie Dordtse Dinsdag 
 
2 Agendacommissie 
 
3 Initiatiefvoorstel van fractie ChristenUnie/SGP 'Eerste Dordtse burgerberaad' 
Besluit 
Er zijn twee insprekers van de werkgroep Burgerberaad Klimaat die samen inspreken. Zij 
geven aan dat ze hun brief van de raad gaan omzetten in een burgerinitiatief. Ze zijn voor een 
burgerberaad, specifiek op het onderwerp duurzaamheid. Raads- en commissieleden stellen 
enkele vragen over hun visie op het burgerberaad. Het initiatiefvoorstel Eerste Dordts 
Burgerberaad wordt toegelicht door raadsleden en initiatiefnemers Bart de Feijter en Robert 
de Heer. De collegereactie wordt toegelicht door wethouder De Jonge. Walter Wittkamp van 
stichting Agora Europe leidt de raads- en commissieleden verder in op resultaten, vormen en 
do's en dont's van het burgerberaad. Hierna volgt er een vragenronde. Zowel de wethouder 
als initiatiefnemers geven aan open te staan voor gesprek, bijvoorbeeld over de vorm en 
functie van de begeleidingscommissie. De commissie besluit het initiatiefvoorstel 
oordeelsvormend te bespreken met als politieke vragen: 
1. Zou de raad het instrument van het burgerberaad willen inzetten? 
2. Onder welke voorwaarden zou de raad dit willen? 
3. Wat zou hierbij de juist timing zijn: voortvarend of zodra de startnotitie participatie uit het 
 college komt? 
4. Wat zijn de beoogde rol van raad en college in het proces? 
 
4 Raadsinformatiebrief over Initiatiefvoorstel Eerste Dordtse burgerberaad - 
Raadsinformatiebrief 
Besluit 
De agendapunten 3 en 4 zijn gezamenlijk besproken. 
 
5 In te stemmen met de Routekaart wonen - Raadsvoorstel 
Besluit 
De commissie besluit het raadsvoorstel als bespreekstuk te agenderen met 2 minuten 
spreektijd per fractie, waarin alleen over de aangekondigde moties gesproken wordt. De Partij 
voor de Dieren kondigt een motie aan om in het plan 500 betaal bare koopwoningen onder de 
250.000 euro te realiseren. Op Ons Eiland stelt met een initiatiefvoorstel bezig te zijn omtrent 
actief grondbeleid, maar dit voorstel is niet noodzakelijkerwijs direct in de volgende 
raadsvergadering aan de orde. 
 
6 Raadsinformatiebrief over Realisatieagenda - Raadsinformatiebrief 
Besluit 
De agendapunten 5, 6 en 7 zijn gezamenlijk besproken. 
 
7 Raadsinformatiebrief Bouwbrief en realisatiemonitor bouwende stad - 
Raadsinformatiebrief 
Besluit 
De agendapunten 5, 6 en 7 zijn gezamenlijk besproken. 



DORDTSE DINSDAG, VERGADERZAAL 5 ADRIAAN VAN BLIJENBURG 
 

1 Rekenkamercommissie: Kick off presentatie onderzoeksopzet naar de leefbaarheid en 
Veiligheidsbeleving 
 
2 Vaststellen en beschikbaar stellen van een krediet Sportvisie 2030 - Niemand buitenspel in 
Dordrecht - Raadsvoorstel 
Besluit 
De Sportvisie 2030 wordt beeldvormend besproken middels een rondetafelgesprek. Hierbij 
zijn vanuit het Kenniscentrum Sport en bewegen de heer Vervoorn, vanuit De Sportraad de 
heer Weeda en mevrouw Scheepers en vanuit TRACK Landscapes de heer Reiling als gasten 
aanwezig. Zij geven ieder eerst hun reactie op de Sportvisie, waarna aan de hand van vragen 
het gesprek met elkaar gevoerd wordt. De commissie concludeert dat deze avond voldoende 
informatie is opgehaald en het vervolg is een tweede beeldvormende commissievergadering 
in de vorm van een technische toelichting op vitale sportparken en het verenigingshallenplan. 
Aangegeven is dat een reactie van tennisvereniging DLTC nog toegevoegd wordt aan de 
reacties. 
 
3 Inclusieve Stad: Gesprekken met focusgroepen (1/4) 


